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1. Dagsorden 

Ingen ændringer til det udsendte forslag til dagsorden. 

 

2. Siden sidst, Meddelelser m.v. 

• Medlemsundersøgelse om Skismøren: Som talt om på sidste møde er der nu udsendt en lille 
spørgeskemaundersøgelse til alle medlemmer. Undersøgelsen skal belyse, om Skismøren fortsat læses 
selvom den de seneste år er udkommet i digitalt format (som pdf-fil). I forbindelse med 
undersøgelsen stikkes der også en finger i Jorden om opfattelsen af bladets navn, som er bevaret fra 
bladets fødsels, da klubben kun havde skiløb som aktivitet. Undersøgelsen løber i godt 2 uger, og 
Morten sender resultatet rundt når det foreligger ligesom det behandles på førstkommende møde. 
Efter 2-3 dage har 42 svaret, dvs. næsten 10% af medlemmerne, hvilket må siges at være ganske 
flot. 

• Mini-kursus i redigering af hjemmesiden: I forlængelse af behandling på sidste møde er der nu 
skrevet ud til alle afdelingsmedlemmer, om der er interesse for et mini-kursus i redigering af 
hjemmesiden eller anden form for assistance. Baggrunden er, at kun Gå-afdelingen og til dels 
Skiafdelingen selv redigerer sit indhold, hhv. at meget af det afdelingsspecifikke indhold er gammelt, 
og at det på sidste møde kom frem, at ikke alle udvalg var klar over de selv havde redigeringsadgang. 

• Skiudvalget, konstituering af formand: Den resterende del af udvalget, Marion Bald-Rasmussen, Sarah 
Dalskov og Morten Holm, er i dialog om konstitueringen efter Freddy stoppede som formand ifm 
generalforsamlingen. 

• Hjælpere til MTB børnetræning: Især på børneholdet er der brug for hjælpetrænere – og især at 
hjælpen er stabil, dvs. at der er hjælpere til hver træning. Der er op til 20 børn med stor niveauforskel 
i aldermen 5 til 10 år, og i praksis hviler ansvaret på Sarah. I mangel af et aktivt MTB-udvalg drøftede 
bestyrelsen, hvad der kan gøres – og især hvis vi skal være proaktive. Med input fra Mads om 
organiseringen af optimist-træningen i sejlklubben, går Sarah med hjælp fra Flemming, Henning og 
Morten videre med de ideer – og Morten støder til holdet af hjælpetrænere, så vi nu er bedre dækket 
ind med både Henning, Flemming og så Morten. Sarah kunne samtidig fortælle, at der er indkøbt 
walkie-talkier til brug for MTB-træningerne, som er en meget stor hjælp når der skal kommunikeres 
mellem trænerne “ude” i terrænet. 

• Rengøring: Torben nævnte, at der fortsat er udfordringer med at brugere af klubhuset efterlader det i 

rengjort stand – og gælder også efter afdelings- og klubaktiviteter. Bestyrelsen indskærper, at det er 

et krav, og gælder naturligvis for begge klubber, dvs. både FSM og Orienteringsklubben. Bente tager 

det med til Gåafdelingen ift brug af damernes omklædningsrum til skiftezone for (beskidt) fodtøj, og 

Henning taler med Orienteringsklubben ift rengøring af ”krummeholdigt” formiddagsbrød m.v. til fra 

deres tirsdagshold. 

• Opslag i info-skabet ved hoveddøren, skal udskiftes i og med det eksisterende indhold forlængst er 

forældet. Preben rydder gerne det nuværende indhold, og ønsker til nyt indhold kan koordineres med 

Preben. 



 Side 2 

• Sarah melder, at ikke så mange medlemmer længere gør brug af 10% rabat-ordningen i Café 

Elmelund. Der kan udsendes info om det til alle medlemmer, og det kan også komme med i næste 

nummer af Skismøren. 

• Henning har ikke længere adgang til klubbens Facebook-profil – Morten assisterer. 

• Endelig blev det nævnt, at bestyrelsen skal være opmærksom på, at der skiftes ud på 3 centrale 

bestyrelsesposter på næste års generalforsamling, og at det derfor bør være i fokus i god tid inden 

generalforsamlingen at få nye kræfter på banen. Det er posterne som kasserer, 

medlemsadministration (medlem af bestyrelsen) og næstformand. 

 

 

3. Eventuelt 

Næste møde: Mandag 18. august kl. 17 i Klubhuset. 


